
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 8. maj 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 745
Hvordan forholder ministeren sig til, at Dansk Jægerforbund ikke mener, det
er praktisk muligt at skulle identificere, lokalisere og registrere de tusinde luft-
våben, som er solgt de sidste 20 år? (Jf. deres høringssvar til ændringen af
våbenbekendtgørelsen pr. 1. juni 2012)

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Lauritzen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på karsten.lauritzen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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